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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  12 

Datum zasedání:  26. 3. 2025 

Přítomni:  Bauerová, Buryová, Doubravský, Horáková, Kopřivová (online), 

Kubalová, Macková, Majerová, Růčková, Waleczek Zotyková 

Omluveni:  Téma 

 

Hosté:  Klepek, Macek (online), Pražák, Šimáková, Šperka 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Vyhodnocení Plánu realizace Strategického záměru SU OPF za rok 2024 

3. Žádost o prodloužení akreditace studijního programu Mezinárodní obchod 

včetně Sebeevaluační zprávy 

4. Žádost o prodloužení akreditace studijního programu Digitální business 

včetně Sebeevaluační zprávy 

5. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod předsedkyně senátu přivítala přítomné senátory, pana děkana i další hosty, 

vyjmenovala jednotlivé body programu a konstatovala, že Akademický senát je 

usnášeníschopný. Jednání proběhlo hybridní formou, a to z důvodu nemožnosti prezenční 

účasti některých členů AS SU OPF. Přítomní členové senátu s navrženým programem vyslovili 

souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  

 

 

Hlasování o programu:   

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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Děkan doc. Šperka představil tento dokument, který vyhodnocuje, co se fakultě podařilo za 

minulý rok realizovat. Struktura dokumentu kopíruje plán realizace minulého roku obohacený 

o vyhodnocení. Jsou zde zmíněny konkrétní aktivity, které mají podpořit hlavní cíle stanovené 

v minulém roce. Hlavními aktivitami bylo podání žádostí o akreditace; systém tutorů; adaptační 

kurz pro studenty 1. ročníku; podpora Business Gate, podnikání a podnikavosti; podpora oblasti 

vědy a výzkumu; spolupráce s municipalitami a regionálními partnery; podpora mobilit; 

STARS EU; školení zaměstnanců; pokračování akcí z oblasti PR; pozitivní výsledky 

hospodaření.   

 

Dr. Majerová sdělila, že dokument je pouze brán na vědomí. 

 

Usnesení:  

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí Vyhodnocení Plánu realizace Strategického záměru SU OPF za rok 2024. 

 

 

Proděkan doc. Klepek informoval, že oba studijní programy, Mezinárodní obchod i Digitální 

business, byly akreditovány společně a mají platnost do února 2026. Po uplynutí pětiletého 

cyklu bude požádáno o prodloužení akreditace a usilováno o získání akreditace na desetileté 

období. Zmínil, že studijní program Mezinárodní obchod je úspěšný a má dostatek přihlášek.  

 

Jelikož se nikdo nepřihlásil o slovo, předsedkyně vyzvala k hlasování.  
 

Hlasování o žádosti o prodloužení akreditace (Mezinárodní obchod): 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
 

    

Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje žádost o prodloužení akreditace studijního programu Mezinárodní obchod včetně 

Sebeevaluační zprávy. 

 

 

Proděkan doc. Klepek doplnil, že profesní studijní program Digitální business zaznamenal u 

uchazečů větší zájem o studium, i přes „psychologickou bariéru“ přijímací zkoušky.  

 

Doc. Růčková se dotázala na počet přihlášek.  

Doc. Klepek informoval, že přihlášek je 15, jejich uzávěrka je za měsíc. Přijímat se bude stejný 

počet studentů jako v minulém roce.   

 

 

2. Vyhodnocení Plánu realizace Strategického záměru SU OPF za rok 2024 

3. Žádost o prodloužení akreditace studijního programu Mezinárodní obchod včetně 

Sebeevaluační zprávy 

4.  Žádost o prodloužení akreditace studijního programu Digitální business včetně 

Sebeevaluační zprávy 
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Nikdo další se do diskuze nepřihlásil, proto předsedkyně vyzvala k hlasování.  
 
 

Hlasování o žádosti o prodloužení akreditace (Digitální business): 

Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
 

    

Usnesení:   

Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje žádost o prodloužení akreditace studijního programu Digitální business včetně 

Sebeevaluační zprávy. 

 
 

5. Různé 

 

Zahraniční studenti na VŠ kolejích: 

T. Macek, člen Kolejní rady, upozornil na dlouhodobé problémy se zahraničními studenty na 

kolejích. Objevují se neustálé stížnosti na studující z Indie, kteří po sobě neuklízí a ruší noční 

klid. Kolejní rada se tedy obrací na vedení fakulty s prosbou o pomoc.  

Dr. Šimáková upozornila na specifika jiných národů, zvyky jiných kultur, např. ramadán, proto 

studenti využívali kuchyňky večer. Tento problém je známý, již proběhla schůzka s p. tajemnicí 

a studenti byli informováni o pravidlech, která musí dodržovat. Kuchyňky by měli využívat 

jenom na svých dvou patrech. Pro setkávání studentů bude sloužit altánek a také prostory bývalé 

menzy, tak, aby se neshlukovali na chodbách a kuchyňkách. Problém je řešen i ve společných 

sprchách. Dr. Šimáková doporučuje kolejní radě nadále projednávat problémy s vedením kolejí, 

které to posléze řeší s vedením fakulty.  

Dr. Buryová se zeptala, zda existují nějaké sankce při porušení řádu. 

Dr. Šimáková ujistila, že sankce existují (přesunutí na jiný objekt, důtka, neprodloužení 

smlouvy, spojený následně s problémy s vízy). Podmínky jsou platné pro všechny studenty.  

Podle dr. Buryové by bylo dobré vymezit pro studenty klidovou zónu a zónu, kde se shlukují.  

K tomu bude sloužit právě nově prostor bývalé menzy, vysvětlila dr. Šimáková.  

Bc. Horáková navrhuje v období ramadánu zpřístupnit studentům profesní centrum.  

Doc. Šperka tento nápad nesdílí, jelikož profesní centrum je draze vybavené a nikdo nechce, 

aby tam došlo k nějaké škodě. Snahou vedení je problémy na kolejích řešit.   

L. Doubravský přišel s návrhem spolupráce vybraného indického studenta s Kolejní radou a 

společného řešení problémů a dotázal se vedení na vhodného adepta.   

Dr. Šimáková informovala, že pro zahraniční studenty je na Vyhlídce zřízena kancelář Erasmus 

student network. Zde se může kolejní rada informovat, kdo by byl vhodný adept ze strany 

indických studentů.  

Doc. Šperka závěrem upozornil, že v případě takovéto spolupráce musí být Kolejní rada být 

schopna komunikace s těmito studenty v angličtině.  

 

Příští zasedání: 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 30. 4. 2025 v 13:00 hod. v místnosti A308.  

 

Za správnost:  

dr. Ing. Ingrid Majerová  

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová  
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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ AS SU OPF ZE DNE 26. 3. 2025 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné bere na vědomí Vyhodnocení Plánu realizace Strategického záměru SU OPF 

za rok 2024. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje žádost o prodloužení akreditace studijního programu Mezinárodní 

obchod včetně Sebeevaluační zprávy. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje žádost o prodloužení akreditace studijního programu Digitální 

business včetně Sebeevaluační zprávy. 

 

 

dr. Ing. Ingrid Majerová  

předsedkyně AS SU OPF 

 


